
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 2 / 2024 05. 02. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Tomčan Viliam, Ing. et Ing., Blaha Jan, Baláš Josef, Ovečková Alena, Voráč Jan, Kikal Jan,
Janáková Irena, Mgr., Obšilová Věra, Černohouz Luboš, Bulvová Eva, Živná (Fišerová)
Ivana

Hosté: zástupce MPO p. Dostál a zástupce PČR p. ppor. Gajda

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program byl přijat

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1

1.1 Vystoupení hostů - zástupců MPO a PČR

1.2 Informace o rozpočtech 2024

1.3 Informace o připravovaných akcích

1.4 Informace o přípravě cyklostezky

1.5 Různé

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

3.1 Vystoupení zástupce MPO
Zástupce MPO p. Dostál informoval o jednání s formou Steloil - při výstavbě budovy firmy došlo k poškození
chodníku. Ten bude firmou po ukončení rekonstrukce uveden do původního stavu. 
Kamera před budovou Jednoty je v opravě již 3 měsíce, v mezidobí vznikla na místě černá skládka. P. Dostál
podá informaci na MPO. Pan Korhoň z MPO následně telefonicky informoval o instalaci kamery v průběhu
následujícího týdne.  
 

3.2 Vystoupení zástupce PČR p. ppor. Gajdy - vedoucího stanice Lutín
Pan Gajda informoval o přidělení Nedvězí do oblasti odpovědnosti policejní stanice Lutín. Prostřednictvím KMČ
připomněl občanům potřebu využívání linky 158, doporučuje nevyhledávat telefonický kontakt na stanici do
Lutína, ale volat přímo číslo 158, dojde k předání informace do Lutína v kratším čase. Připomněk veřejnou
adresu www.mapakriminality.cz , která zájemcům podá informaci o množství řešených skutků ve zvolené
aglomeraci.
Pan ppor. Gajda přislíbil dohlédnout na nahlášené dny, kdy dojde k prodloužení doby nočního klidu (zábavy,
čarodějnice, Nedvězské slavnosti).
Bylo dohodnuto zajistit častější měření rychlosti projíždějících vozidel , KMČ žádá aby měření bylo prováděno v
lokalitě u bývalého Technomatu směrem od dálnice a u fotbalového hřiště směrem z Bystročic.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů



Přehled požadavků z minulého zápisu
Ořez keřů, oprava komunikace a vyjádření k ozelenění městského pozemku - Předáno
Změny v možnostech hlášení rozhlasu - Před uzavřením
Posouzení zakrytí kontejnerových stání - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 9/2023 ze dne 03. 09. 2023: Polomy v háječku v Nedvězí - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 03. 09. 2023: Vyčištění chodníků od zeleně v Nedvězí - Před uzavřením
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Zpracování projektové dokumentace parkování u školky - Neklanova -
Předáno
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Ořez thůjí u vchodu na hřbitov - Předáno
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Výtluky v komunikaci na ulici Rybniční - Vyřešené
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Oprava radaru - V realizaci
Zápis č. 13/2023 ze dne 04. 12. 2023: Ořezy stromů a zeleně v Nedvězí - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Informace o rozpočtech KMČ pro rok 2024
Předseda KMČ informoval o přidělení rozpočtů pro tento rok.  Tyto byly přiděleny v v následujících kapitolách:
ESTETIZACE 450.000,- Kč vč. DPH
BĚŽNÉ OPRAVY 75.000,- Kč vč. DPH
NÁKUP SLUŽEB 75.000,- Kč vč. DPH (rozpočet nákupu a oprav lze sloučit)
POHOŠTĚNÍ 1.000,- Kč

5.2 Informace o pořádaných akcích
Komise projednala informaci o připravovaných akcích hrazených ze sloučených  rozpočtů nákupu a oprav v
Nedvězí. Krom celoroční spolupráce s TOM TURY a Maškarního plesu pořádaného dne 24.2. (schváleno na
minulé schůzi), potvrdila zájem pokračovat ve Velikonočních dílnách, čarodějnicích, Nedvězských slavnostech,
Lampionové stezce, Odchodu vojáků ke Slavkovu, oslavě 28. října , rozsvícení stromu a předání dárků
Mikulášem.  Komise zohlednila náklady na tyto akce v roce 2023 a usnesla se na snaze o udržení čerpání z
těchto fondů ve výši odpovídající nákladům z roku 2023. V případě potřeby bude o dílčím financování dále
jednáno.  
Z rozpočtu Estetizace komise pootvrdila svůj zájem realizovat další úsek spojovací uličky Prašná - Jilemnického
a využít také část tohoto rozpočtu na pořízení třešňové aleje v rámci projektu výsadby na trojúhelníku.

Usnesení:
Usnesení přijato

Pro: 6 Proti: 3 Zdržel se: 2

5.3 Informace o přípravě cyklostezky
Předseda komise informoval o potřebě vyřešit výkupy nebo vypořádání pozemků v osobním vlastnictví, které
umožní napojení plánované cyklostezky od ulice Václava Buriana k zadnímu mostu přes dálnici. Aktuálně
probíhá jednání s majiteli pozemků, dne 19.února proběhne jednání o celém konceptu s primátorem města. 

5.4 Různé
Pan Černohouz projevil zájem o zastupování komise ve věci opravy střechy a zvonice kapličky. Informoval
komisi o padající střešní krytině. S ohledem na historickou a kulturní hodnotu objektu je potřeba opravu
realizovat dle pokynů památkářů. Komise v této věci vydává Plnou moc k zastupování komise v této záležitosti.
Komise se dohodla na změně osoby odpovědné za vyvěšování státní vlajky u svátečních příležitostí. Nové bude
mít tuto činnost v gesci Jan Blaha. Aleně Ovečkové za její dosavadní činnost v této oblasti děkujeme.
Úklid kaple má na starosti Ivana Fišerová, také děkujeme za její dosud odvedenou práci, tato gesce jí náleží i
nadále.
Jožka Baláž je spolu s hlavním organizátorem Nedvězského internetu Irenou Janákovou za tuto činnost také
spoluodpovědný. Děkujeme.
Jan Blaha vedle své pravidelné údržby fotbalového hřiště, které věnuje obdivuhodné množství svého volného
času, pomůže se vším, co je potřeba navíc. Moc mu za to děkujeme.
Jan Voráč vznesl dotaz k výsledkům měření rychlosti v Nedvězí. To se z důvodu závady na měřícím zařízení
nekonalo. Po dohodě s pane Klevarem proběhne statistické měření překračování rychlosti v ulici Štúrova a u
fotbalového hřiště v týdnu od 12. února. V návaznosti na výsledky měření bude v letošním roce zahájena
projektová příprava přechodu pro chodce v jedné z těchto lokalit.
V uličce u firmy Reknoš byly odcizeny víka kanálů. Jan Blaha projedná s majitelem panem Režňákem možnost
nápravy.
Předseda KMČ informoval o předání žádosti na ořez tůjí na hřbitově z Odboru zeleně na Správu městských
hřbitovů.
Po dohodě s majiteli třešně, manželi Kratochvílovými, provede Jan Kikal ořez větví přesahujících plot směrem
do areálu workoutového hřiště. Děkujeme.
Alena Ovečková mimo termín schůze navrhla realizaci dvou vitrín na Jilemnického 29 pro účely informování
občanů v průběhu voleb. Detail návrhu projednáme v březnové komisi.



 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 2 / 2024

Datum schválení zápisu: 11. 02. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Zapsal/a:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Ověřil/a:
Ovečková Alena


